
Flottfärd på  Halmsjön 2016 

 

Den årliga flottresan har gått av stapeln. Vi var 30 personer som käkade gott 

och lyssnade på fin musik. Swedavias anställda hade kört dit bänkar så vi satt 

kungligt. Ett stort tack för arbetet ni hade lagt ned på oss i föreningen. 

 

Så var det dags för flottfärd, flotten vart fort fullsatt så kapten Eklund kunde 

starta motorn och börja färden. Vi som stod på land tyckte nog att färden bestod 

av många stopp och start. Förklaringen till detta fick vi när flotten återvände. 

Propellern snärjde in sig i bottenväxterna så den måste rengöras ofta. 

 

Håller Halmsjön på att växa igen? Det vore synd i så fall. 

 

Jag och många med mig är mycket tacksamma för den insats som Styrelsen 

gör för oss. 

 

Vid datorn o kameran. 

Thorbjörn 

 

 



 

 

 



 
 

 



 

 

 



 

 

 


